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Zápis Komise dopravy  

Číslo jednání:   8/2019 

Datum konání:   4.9.2019  

Předsedající:   Ing. David Forman  

Přítomní:  Josef Hampl, Josef Straka, Jiří Švejda,  

Nepřítomní:   - 

Omluveni:    Eva Alexová, Pavel Herian, Ing. Miroslav Horyna, Bc. Jan Krátký,  

Ing. Richard Macháč,  

Josef Pavelka,  

Hosté:    Zbyněk Mucha 

Zapsal:    Ing. Dagmar Jeníková 

 

 

 

1. Vyjádření k KD „situace DZ ke zlepšení dopravní situace pře ZŠ Chodovická a ZŠ 

Stoliňská“ 

 
Vyjádření KD ze dne 31.7.2019 

KD k problematice nenašla jednotný názor, ale bude se tím na příštím jednání dále zabývat. 

 

 

ZŠ Chodovická: KD doporučuje zrealizovat systém jednosměrky a vytvoření parkovacích míst 

K+R  

 

 

ZŠ Stoliňská: KD doporučuje vytvoření parkovacích míst K+R 

 

 

 

2. Vyjádření KD „doplnění PD – stavba v ul. Mečovská 13“ 
 

KD souhlasí se záměrem za podmínky, že bude naší komisi doložena dokumentace obsahující vlečné 

křivky u nově navržených parkovacích míst 

 

 

 

3. Vyjádření k KD „Náchodská, Praha 20, č. akce 1047 – 1. Etapa (Bořetická x U 

Županských x Ve Žlíbku)“ – Sinpps 

 

KD doporučuje Radě MČP20: 

 doplnit přechody pro chodce a to: Náchodská x Plkovská 

       : Náchodská x U Županských (navržené místo pro přecházení 

nahradit zvýšeným přechodem pro chodce snižující rychlost 

na 30 km/h) 

 aby rekonstrukce byla provedena s ohledem na snížení hlukové zátěže po rekonstrukci (tichý 

asfalt). 

 

Dále KD neshledala účinnost zúžení v ul. Bořetická a doporučuje toto zúžení odstranit. 
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4. Vyjádření k KD „PID Božanovská, zast. Xaverovský háj a Ke Xaverovu, Praha 20,  

č. akce 2960125“ – milota 

 

 

KD doporučuje zaměnit místa pro přecházení za vyvýšené přechody pro chodce. 

 

 

 

5. Vyjádření k KD „Obytný soubor Rozhledy Počernice“ – NEOCITY 

 

 

KD nedoporučuje záměr z důvodu nedostatečné technické a dopravní infrastruktury - napojení jen na 

jednu komunikaci a to na ul. Náchodská, která je již dopravou zahlcena. 

 

KD dále doporučuje řešit území jako celek. 

 

 

 

6. Vyjádření k KD „Plnící stanice CNG v areálu MAKRO Praha Černý Most, ul. 

Chlumecká“ – Bonett“ 

 

KD nemá námitky. 

 

 

 

7. Vyjádření k KD „přístavba prodejny a bytové jednotky č.p. 808 v ul. Šplechnerova 

parc.č. 1878 v k.ú. Horní Počernice“ – Danda 

 

 

KD doporučuje, aby byl splněn počet parkovacích míst na vlastním pozemku dle platné legislativy. 

 

 

 

8. Vyjádření k KD „k podnětu na změnu územního plánu v zahrádkářské kolonii 

Harcovská“  

 

KD nemá námitky. 

 

 

9. ZÁKAZ VJEZDU 

 

KD doporučuje Radě MČP20 vstoupit v jednání s PČR a MP a požádat tyto orgány, aby více dohlížely  

na dodržování dopravního značení v ul. Slatiňanská, Šplechnerova, Na Staré silnici, Cirkusová a 

Otovická v Horních Počernicích, tak aby došlo ke snížení dopravní zátěže uvedených ulicích. 

 

 

 

 

Další KD se bude konat 4. 10. 2019 od 17h. 

Ing. Dagmar Jeníková     Ing. David Forman 

tajemnice Komise dopravy    předseda Komise dopravy 

RMČ Praha 20      RMČ Praha 20 


